
PROTOKÓŁ NR 10/25 
z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

które odbyło się dnia 11.06.2025 r. 
 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00, a zakończyło o 16:00. 
Posiedzenie odbyło się w formie stacjonarnej. 

 
Uczestniczyli w nim: 
 
Członkowie Komisji: 
 
1. Radosław Adamowicz- Przewodniczący Komisji, 
2. Andrzej Machnica, 
3. Mariusz Kubiak, 
4. Anna Klepacz, 
5. Ewa Pędziwiatr, 
6. Małgorzata Staręga. 
 
Nieobecni członkowie Komisji: brak 
 
Lista obecności spoza grona komisji:  
 

1. Magdalena Kwiatkowska, 
2. Tadeusz Cwynar, 
3. Ryszard Rzepczyński, 
4. Sebastian Moczydłowski, 
5. Jerzy Wateha. 
 

 

Porządek obrad: 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Petycja w sprawie wykonania dokumentacji projektowo-kosztorysowej dotyczącej budowy drogi 

dojazdowej, a następnie budowy odcinka drogi. 

4. Petycja w sprawie pomników przyrody znajdujących się na terenie Gminy Miejskiej Kowary. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Ad 1 
Przewodniczący Radosław Adamowicz otworzył posiedzenie komisji, stwierdził kworum i 

przywitał zebranych gości. 
 
Ad 2 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad i poddał go pod głosowanie. Został przyjęty 
jednogłośnie 6 głosami „za”. 
 
 



Ad 3  
Przewodniczący przedstawił petycję mieszkańców o budowę drogi. Stwierdzono fakt, że 

petycja powstała po niewygraniu projektu w KBO 2025. Radca Prawny powiedział że zgodnie z 

kompetencjami oraz z adresatem pisma (nie było skierowane do Rady Miejskiej) powinno ono wrócić 

do Burmistrz Miasta. Komisja uznała, że to Burmistrz Miasta zdecyduje czy znajdzie środki w 

Budżecie Miasta na 2025 i przedstawi stosowny wniosek do Rady o ewentualne przesunięcia. 

 

Ad 4 

Przewodniczący przedstawił petycję dotyczącą pomników przyrody, które są w Kowarach. 
Treść mówi o aktualizacji Prawa Miejscowego w zakresie funkcjonowania 2 pomników przyrody tj. 
utworzenie stosownych uchwał zgodnie z obowiązującymi przepisami. Pan Moczydłowski przyznał, 
że od 2009 roku istnieje ustawa która mówi o tym, że Rada Miejska ma być informowana co rok lub 
dwa lata o stanie pomników przyrody przez organ wykonawczy.  

Komisja uznała petycję za zasadną (6 głosami „za”) i skierowała pismo do odpowiedniego 
Wydziału Urzędu Miejskiego o dalsze procesowanie. 

Przewodniczący Komisji poprosił Radcę Prawnego o przygotowanie odpowiedniej uchwały 
na kolejną sesję Rady Miejskiej.  
 
 
Ad 5 

Małgorzata Staręga złożyła wniosek formalny: nie zgadza się z informacją od zarządcy drogi 
na temat przystanku na żądanie w Krzaczynie przy ulicy Widokowej, wnioskuje o złożenie pisma o 
zabezpieczenie przejść dla pieszych do przystanku. Obecnie przy tak dużym natężeniu ruchu to 
miejsce jest bardzo niebezpieczne. Zadała również pytanie o światłowody w mieście, czy są plany 
rozbudowy i remontowe. Pan Ryszard Rzepczyński zapewnił, że zostaną wysłane oba pisma. 

Ewa Pędziwiatr: prośba o przywrócenie terenu przy Klonowej 1 po remoncie rurociągu do 
stanu pierwotnego i wysłanie odpowiedniego pisma do PEC Wałbrzych. Zadała również pytanie jak 
wygląda sytuacja z remontem placu zabaw przy ulicy Matejki. Pan Rzepczyński odpowiedział, że 
trwa obecnie składanie wniosków o dofinansowanie do inwestycji na kwotę dwa razy po 400 tys. i 
jest bardzo prawdopodobne że te środki zostaną przyznane.  

Anna Klepacz złożyła wniosek o wykoszenie zieleni przy cieku wodnym na ulicy 
Kaczawskiej oraz udostępnienie harmonogramu koszenia. Zapytała również o to kiedy były ostatnio 
i kiedy będą czyszczone studzienki burzowe.  

Mariusz Kubiak złożył wniosek o przegląd drzewostanu na ulicy Grabskiego, po remoncie 
drogi uschły drzewa które trzeba wyciąć. Kolejnym miejscem w którym jest dużo suchych drzew jest 
teren przy Przedszkolu Publicznym w tym miejscu szczególnie trzeba zwrócić uwagę na 
bezpieczeństwo dzieci. Trzeba złożyć odpowiednie wnioski do konserwatora zabytków o pozwolenia 
na wycięcie drzew, a to trwa.  

Przewodniczący Radosław Adamowicz wnioskuje ponownie o naprawę zapadniętej 
studzienki przy przejściu dla pieszych na ulicy Św. Anny, naprawę schodów znajdujących się 
pomiędzy Leśną 10, a Leśną 14 (wniosek był składany do Budżetu Miasta na 2025 rok). Składa 
wniosek o przyspieszenie napraw cząstkowych nawierzchni na ulicy Leśnej odcinek od Pocztowej 
do Sienkiewicza oraz na ulicy Pocztowej przy skwerku. Składa wniosek o ponowne wyrównanie i 
utwardzenie terenu znajdującego się pomiędzy ulicą Leśną 12 i 14, po ubiegłorocznych naprawach 
nie ma już śladu.  

Komisja składa wniosek o wyrównanie i utwardzenie terenu znajdującego się przy ulicy 
Źródlanej 

 
 



Ad 6 
 

 Na tym posiedzenie komisji zakończono. 
 
Wnioski komisji: 
 
W treści Ad 5 Sprawy Różne. 
 
Pisma: 
 
Brak. 
 
 
 
 
Protokołował:                                                                        Przewodniczący Komisji 
        do spraw skarg, wniosków i petycji 
Radosław Adamowicz                                                                   
                                                                                               Radosław Adamowicz 


